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Zápisnica zo 4. zasadnutia VV SZV zo dňa 10.10.2023 

Ružomberok 

 

Prítomní členovia VV SZV:  

T. Chovanec, V. Hudec, Š. Gribanin, P. Mutafov, J. Trebichavský, 

O. Kružel - online 

Zástupca športovcov SZV: 

M. Ikréni - online 

Kontrolór SZV 

M. Buschbacher 

 

Program: 

1. Otvorenie VV, schválenie programu, overovateľov a zapisovateľa VV   Chovanec 

2. Informácie predsedu SZV o činnosti       Chovanec 

3. Kontrola uznesení z ostatných VV       Chovanec 

4. Prerozdelenie finančných prostriedkov SZV pre aktívnych členov SZV  Chovanec 

5. Vyhodnotenie medzinárodných súťaží ME 15,17, 20, 23, MS seniorov, V4  RK SZV 

6. Prerokovanie nominácie na MS U20 Mexiko a GP Katar     RK SZV 

7. Nominácia pretekárov na VŠC a NŠC na rok 2024     RK SZV 

8. Príprava, limity a plnenie limitov na ME seniorov 2024     RK SZV 

9. Kritéria reprezentácie SR na rok 2024, plán prípravy na 1 polrok 2024   RK SZV 

10. Aktualizácia Systému starostlivosti o reprezentáciu SR vo vzpieraní   RK SZV 

11. Informácie STK SZV 

12. Informácie gestorov RK, KM, KV SZV 

13. List pre VV SZV od reprezentantky SR s. Natálie Hušťavovej    Ikréni/Hušťavová 

14. Diskusia 

 

Bod č.1 

Na úvod bol schválený program rokovania tak, ako bol uvedený v pozvánke. 

Odhlasované bolo aj: 

Zapisovateľ: V. Hudec, Overovateľ: J. Trebichavský, Š. Gribanin 

 

Uznesenie 4/1, Hl. 7/0/0      

VV SZV schvaľuje program VV SZV, zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

Bod č. 2  

Informácie predsedu SZV o činnosti. 

Predseda SZV na úvod privítal zúčastnených členov.  

Tréningový kemp Konya (TUR). Ako je zvykom, SZV na túto akciu pravidelne posiela svojich 



 

členov, dvoch trénerov, ktorých vyberá z klubov a pretekárov 2 dievčatá a 2 chlapci. Všetko prebehlo 

v poriadku. Zúčastnení: T. Křížová, Z. Bednárová, V. Gažová - všetci HLO, S. Paulus, M. Škrobián 

ml., René Nekoranec - všetci KNK. 

Príspevky od ministerstva školstva sa zaslali včas. Čaká sa na verifikáciu údajov od Min. škol., finálna 

suma a ostatná podporu od štátu, bude známa až po schválení rozpočtu SR. 

Fyzioterapeutku p. Bačinskú, ktorá pomáha pri reprezentácii SZV poslal na školenie fyzioterapeutov, 

kde získala aj osvedčenie o absolvovaní školenia. 

Výstroj pre reprezentantov (tenisky, ruksaky, tričká, visačky) sú zakúpené komplet. Odovzdané 

reprezentantom okrem visačiek, ktoré prišli minulý piatok. 

Boli zakúpené 4 osobné váhy na váženie pretekárov. Váhy budú umiestnené do klubov, ktoré ešte v 

minulosti od SZV nedostali váhy na organizáciu súťaži. O prebratí váhy do klubov bude vyhotovený 

protokol o odovzdaní. 

Pohár EU. Odchod je vo štvrtok 12.10.2023. Prihlásený je tím v zložení: 

Svrčková Laura. /KTN/, Svrčková Linda /KTN/, Závacká R. /MKE/, Jedinák D. /KNK/, Cepko M. 

/HLO/, Strapec Š./LIK/ 

Vedúci výpravy Chovanec T.  

Treneri: Buzgó Ľ., Gribanin Š. 

Rozhodca: Chovancová T. 

Aktuálny stav FP: SZV účet 19 803€ (vrátane zábezpeky na MSR), štátny účet 49 035. 

MS v Rijáde prebehlo v poriadku, výsledky a Správa reprezentačných trénerov budú umiestnené na 

webe SZV. Predseda a podpredseda SZV sa zúčastnili na kongrese, kde sa schvaľovalo niekoľko 

bodov, ktoré majú vzpieraniu pomôcť udržať sa OH aj v roku 2028 v LA. 

P. Hudec sa zúčastnil aj zasadnutia riadiacej komisie IWF. Preberalo sa zavedenie nových pravidiel. 

Zavedenie gender kategórií, zverejňovanie správ zo zasadnutí komisií a štruktúr IWF, kontrola zmien 

v stanovách IWF, kontrola činnosti komisií IWF. 

Ďalej boli predstavené dejiská šampionátov v roku 2024  

MS seniorov - Manama (BRN) 

MS youth - Lima (PER) 

MS junior - Leon (ESP) 

ME senior - Sofia (BUL) 

ME juniorov - Solun (GRE) 

ME U20+23 - Razsyn (POL) 

 

Uznesenie 4/2, HL 7/0/  

VV SZV berie na vedomie správu predsedu SZV 

 

Bod č. 3  

Kontrola uznesení z ostatných VV 

Uznesenie 3/7 b VV SZV poveruje p. Hudeca a STK SZV, aby podnety vyriešili do konca roka, teda 

pred štartom súťažného ročníka 2024 v plnení 

Uznesenie 3/8 b VV SZV ukladá RK SZV a KM SZV vybrať a nominovať pretekárov a trénerov na 

predmetné podujatia Splnené 

Uznesenie 3/15 VV SZV dáva kontrolórovi SZV za úlohu, aby si u hlavnej kontrolórky športu overil 

námietku p. Trebichavského Splnené 



 

 

Uznesenie 4/3, Hl 7/0/0  

VV SZV berie na vedomie plnenie uznesení z ostatných VV SZV 

 

Bod č. 4                                                       

Prerozdelenie finančných prostriedkov SZV pre aktívnych členov SZV 

Predseda SZV predniesol a v predstihu poslal členom VV SZV dokument, v ktorom vysvetľuje 

rozdelenie finančných prostriedkov pre činné kluby.  

P. Gribanin navrhol, aby sa klubom ktoré organizovali alebo do konca roka budú organizovať klubové 

pohárové súťaže pre členov SZV, bolo pridané z navrhovaných 250 € na 350 €. Podľa p. 

Trebichavského je tabuľka odmien, za členskú základňu do 23 rokov, ktorá bola zaslaná na Min. škol. 

sporná. Predseda ozrejmil, že je to len návrh, ako odmeniť kluby, ktoré reálne, nie papierovo pracujú 

s mládežou. Chovanec ešte doplnil, že pre kluby, ktoré majú družstvá v dlhodobých súťažiach, tak 

splnenie týchto podmienok nie je problém. Z toho dôvodu aj navrhol, aby SZV jednorazovo odmenil 

kluby, ktoré robia súťaže z vlastných prostriedkov, na ktorých sa nevyberá štartovné a sú zapísané v 

kalendári SZV, pretože tento štart sa počíta do zberu údajov a samotná súťaž tiež propaguje slovenské 

vzpieranie a šíri jeho dobré meno. 

 

Uznesenie 4/4, Hl. 6/0/0 

a) Príspevok na pretekárov v zmysle počtu nahlásených pretekárov na ministerstvo školstva do 

23 rokov v celkovej sume 6000€ tak, ako bol predložený predsedom. Finálna tabuľka sa upraví 

po verifikácii údajov Min. škol. 

Hl.7/0/0  

 

b) Zvýšenie príspevku od SZV na organizáciu súťaži SZV pre kluby v 2023 o 50€. 

Hl.6/0/1 Kružel 

 

c) Príspevok na organizovanie 1 pohárovej klubovej súťaže v roku 2023 (bez štartovného) v 

sume 350 €. Ukladá VV SZV, aby tento príspevok vyhodnotil v r. 2024. Jeho účel, návratnosť, 

výhodnosť, veľkosť súťaže a pod.  

Hl. 7/0/0 

 

d) Ukladá predsedovi SZV, aby informoval zástupcov klubov SZV o forme čerpania týchto 

príspevkov.  

Hl. 7/0/0 

 

Bod č. 5                                                                                                                                                         

Vyhodnotenie medzinárodných súťaží ME 15,17, 20, 23, MS seniorov, V4. 

Predseda RK SZV p. Gribanin pripomenul, že všetky hlásenia z podujatí boli zaslané členom VV 

SZV vopred a vyzval na diskusiu ku správam. 

 

Uznesenie 4/5, Hl. 6/0/1 Gribanin 

VV SZV berie na vedomie vyhodnotenie súťaží tak, ako ich predložila RK SZV. 

 



 

 

Bod. č.6 

Prerokovanie nominácia na MS U20 Mexiko a GP Katar. 

Predseda RK SZV p. Gribanin začal s MS U20 v Mexiku. Nominovaný pretekár Macura Vladimír, 

tréner bol schválený p. Lukáč Rudolf. Reprezentačný tréner juniorov O. Kružel, ani ostatní 

reprezentační tréneri sa z pracovných dôvodov nemôžu súťaže zúčastniť.  

Chovanec, letenky sú už zakúpené a účasť na MS U20 je vyriešená. Treba uhradiť ubytovacie, 

štartovné poplatky a vybaviť poistenie osôb. 

GP Katar sa zúčastnia Seničová Nikola a tréner Gribanin Štefan. Ide o ďalší kvalifikačný štart do OH 

2024. 

 

Uznesenie 4/6 , Hl. 6/0/1 Gribanin 

VV SZV berie na vedomie informácie predsedu RK SZV a schvaľuje nomináciu na MS U 20 a 

GP Katar tak, ako bola predložená predsedom RK SZV. 

 

Bod č.7 

Nominácia pretekárov na VŠC a NŠC na rok 2024 

Predseda SZV ozrejmil, že komunikácia s NŠC a s VŠC prebieha na dobrej a konštruktívnej  úrovni. 

Poznamenal, že kritéria do NŠC sú ťažšie a náročnejšie pre mládež, ako do VŠC, čo je trochu 

nepochopiteľné. Nepochopiteľné je hlavne kritérium čo do počtu zúčastnených vzpieračov v 

hmotnostnej kategórii, čo je problém z dôvodu 10 HK a následnej slabej obsadenosti. Stanovený je 

minimum 15 pretekárov!!! RK SZV na svojom zasadnutí navrhla na zamestnanie vo VŠC Lenku 

Žembovú, ktorá spĺňa kritériá VŠC na zamestnanie a ako druhú Ninu Rondzikovú. Pripomenul 

pretekárov Cepko, Pagáčik, Svrčková, či Závacká. Prebehla diskusia o tom, koho kde navrhnúť, na 

miesto do VŠC Dukla BB alebo NŠC. P Chovanec pripomenul, že je treba v tejto veci konať a 

aktualizovať zoznam pretekárov, termín je 30.10. VŠC resp. 25.10. NŠC. RK SZV sa zhodla o 

vytvorení zoznamu pretekárov podľa dosiahnutých výsledkov, na základe ktorého sa bude navrhovať 

prijatie našich reprezentantov do VŠC alebo do NŠC. 

 

Uznesenie 4/7, HL. 7/0/0 

VV SZV berie na vedomie navrhovaných pretekárov tak, ako ich predbežne predložila RK 

SZV, s tím že konečný zoznam (ranking) pošle členom VV SZV do stredy 18.10.2023. 

      

 

Bod č.8 

Príprava, limity a plnenie limitov na ME seniorov 2024  

Predseda RK SZV p. Gribanin ozrejmil rozhodnutie RK SZV, že limity na plnenie sa nebudú v roku 

2024 meniť. Ostávajú v pôvodnom stave ako v roku 2023. RK SZV navrhla na základe výsledkov 

na MS pretekárov Cabalu, Seničovú, Žembovú a Rondzikovú priamo na ME, keďže splnili 

výkonnostné kritéria. Medzičasom limit splnil aj pretekár Samko. Ostatní pretekári musia limit splniť 

do termínu, ktorý určí EWF na nahlásenie pretekárov na ME 2024 a RK SZV určila na plnenie limitov 

nasledovné súťaže: 

M SR v Štúrove 20.-22.10.2023 

Česká Liga 14.10.2023 



 

Finále 1.ligy mužov 18.11.2023 

Je možnosť plniť limit aj na  inej súťaži, na ktorej budú minimálne 2 rozhodcovia 3 triedy, pričom 

pretekár o danom musí informovať vopred príslušného reprezentačného trénera a musí s účasťou 

súhlasiť organizátor, ak nepôjde o akciu organizovanú priamo SZV. 

Predseda SZV pripomenul, že ak niekto chce reprezentovať SR, tak si bude musieť plniť aj 

povinnosti, ktoré majú všetci reprezentanti, hlavne v oblasti antidopingu. Zdôraznil, že na RK sa 

všetci členovia zhodli, že na ME sa môže kvalifikovať ktokoľvek, ak samozrejme splní stanovené 

podmienky. 

 

Uznesenie 4/8, HL 6/0/0  

a) VV SZV schvaľuje limity na rok 2024 tak, ako boli predložené RK SZV. 

b) VV SZV ukladá predsedovi RK SZV, aby bezodkladne o danom informoval pretekárov 

a priložil limity a ostatné podmienky ako prílohu k zápisu.  

 

Bod č. 9 

Kritéria reprezentácie na rok 2024, plán prípravy na 1 polrok 2024 

Kritéria sú dané, viď bod č. 8, okrem mládežníckej kategórie do 15 a 17 rokov, tie budú upresnené 

a poslané VV do konca októbra. 

Do februárových ME sa plánujú dve sústredenia pre seniorskú reprezentáciu smerom k ME. Kvôli 

tomu, že ešte nie sú presné termíny na vrcholné podujatia, je ťažké naplánovať ostatné sústredenia. 

Termíny budú v čo najkratšom termíne oznámené. 

P Gribanin položil otázku, ktorú riešil aj na zasadnutí RK, či budeme mať pretekára s adekvátnym 

výkonom, aby sme ho poslali na MS youth, ktoré budú v Lime (PER). Predseda pripomenul, že bude 

za to, aby tam niekto šiel, ak finančný príspevok na činnosť SZV bude priaznivý. P Hudec potvrdil, 

že je na to možnosť a bude dobre ak aj Slovensko bude súčasťou tohto podujatia. RK SZV odporučilo 

vybrať jedného najlepšieho chlapca a jedno najlepšie dievča. 

Predseda RK SZV informoval o možnom sústredení pre ženskú reprezentáciu na Tenerife (ESP). Túto 

možnosť predostrel všetkým piatim pretekárkam, s ktorými sa ráta na ME seniorov 2024. 

Momentálne sa chcú zúčastniť 3 pretekárky (Seničová si hradí celú akciu z FP DUKLY) a jeden 

tréner. Uvádza, že cenovo to je lacné a výhodné.  

P. Mutafov požiadal o vypracovanie cenovej ponuky, ktorú je potrebné poslať členom VV SZV k 

nahliadnutiu. 

 

Uznesenie 4/9, HL 7/0/0 

a) VV SZV berie na vedomie kritériá reprezentácie na rok 2024. 

b) VV SZV schválilo sústredenie pre ženskú reprezentáciu na Tenerife (ESP) 6/0/1 

Gribanin. 

 

Bod č.10 

Aktualizácia Systému starostlivosti o reprezentáciu SR vo vzpieraní  

Predseda RK prezentoval závery zo zasadnutia RK, kde sa všetci členovia RK jednoznačne zhodli na 

ujasnení podmienok na zaradenie do reprezentácie, štartov na vrcholových podujatiach a čerpanie 

príspevku. Zhodnotil pozitívny prístup veľkej väčšiny reprezentantov k spolupráci v príprave a na 

samotných súťažiach. V správe zo zasadnutia RK odôvodnil všetky plánované zmeny.  Hudec 



 

uviedol, že už nejaký čas pripomína povinnosť reprezentanta sa zúčastňovať na sústredeniach SZV. 

Uviedol príklad: z 10 sústredení za rok povinná účasť aspoň na 7 alebo 6.  

P. Gribanin navrhol, aby mal reprezentačný tréner možnosť donominovať pretekára, ktorý podľa jeho 

uváženia bude vedieť na vrcholnom podujatí urobiť výkon, ktorý je hodný toho, aby bol navrhnutý 

pretekár vyslaný na ME/MS. Aj táto nominácia však bude musieť prejsť schválením VV SZV. 

   

Uznesenie 4/10, HL 6/0/1 Ikréni 

VV SZV ukladá predsedovi SZV a RK SZV aktualizovať smernicu starostlivosť o 

reprezentanta, do polovice novembra a predložiť ju VV SZV. 

 

Bod č.11 

Informácie STK STK SZV 

Člen STK SZV p. Hudec ubezpečil členov VV SZV, že príprava na M SR 2024 v Štúrove je v plnom 

prúde. Predseda STK p. Ikréni vyjadril spokojnosť nad formátom majstrovstiev SR. Je to motivácia 

pre mládež, ako dorastenci a juniori, ktorí sa môžu zasúťažiť s reprezentantmi SR. Je to dobré aj z 

toho hľadiska, že je prihlásených málo žien a keďže pribudli aj dorastenci tak to bude lepšia úroveň. 

Oznámil aj organizovanie M-SR striktne podľa pravidiel IWF, to znamená že bude obsadená aj 

funkcia rozhodcu Chiefmarshal. Pán Hudec pridal, že bude aj priamy prenos na platforme Youtube 

účtu SZV. 

P Mutafov požiadal, či by mohla byť funkcia Chiefmarshal nejakým spôsobom ozrejmená pre 

rozhodcov a trénerov, ktorí sa na M-SR zúčastnia. Hudec pripomenul, že táto funkcia bola prednesená 

na poslednom online školení. Žiaľ, na tomto školení sa zúčastnilo len zhruba 5 záujemcov, z čoho 

vyplýva že daná problematika je pre všetkých pravdepodobne známa. 

Hudec pripomenul, že záujem rozhodcov a trénerov o zlepšovanie vedomostí je slabá. STK SZV a jej 

členovia sú k dispozícii, aby rozhodcom SZV podali čo najlepšie informácie aj naďalej. Je treba 

prejaviť záujem a spoločne diskutovať a baviť sa o tom čo spoločne robíme. 

Bolo navrhnuté zo strany reprezentačných trénerov mužov a žien, aby sa nový ročník 2024 začal 

Extraligou a Ligou žien 3.-4.2.2024. Je to potrebné z dôvodu kontrolného štartu reprezentantov pred 

ME, ktoré budú už v druhej polovici februára 2024. V období od M SR + finále extraligy a ženskej 

ligy do ME seniorov bude dlhé, hluché obdobie. Predseda STK SZV v tom nevidí problém. 

P Trebichavský žiadal, aby termíny mládežníckych súťaži neboli zaradené do obdobia jarných 

prázdnin, pretože on a v minulosti viacero ďalších klubov, vyjadrili problém so skladaním družstiev 

počas prázdnin.. P Hudec pripomenul, že je to problém aj iných klubov, v iných termínoch, vyhovieť 

sa proste nedá každému rovnako.  

Hudec navrhol, aby kluby, ktoré majú záujem organizovať súťaže, po prvom návrhu kalendára na rok 

2024, pri prihlásení sa o organizáciu súťaže navrhli aj termín, ktorý preferuje, následne STK SZV 

zváži a vyhodnotí žiadosť. 

P Trebichavskí žiadal zaviesť možnosť, aby kluby mohli žiadať odklad súťaže z dôvodu choroby 

pretekov. To znamená, že ak má družstvo viacerých chorých, aby im bola umožnená súťaž v inom 

termíne, ako napríklad vo futbale alebo hokeji. P Hudec to považuje za nevhodnú žiadosť, nie je 

predsa možné prekladať ligové kolo alebo robiť súťaž zvlášť pre klub ktorý nenastúpil.  

 

Uznesenie 4/11, HL 7/0/0 

a) VV SZV berie na vedomie informácie STK SZV a diskusiu VV SZV 



 

b) VV SZV ukladá STK SZV vyhotoviť prvý návrh súťažného kalendára na rok 2024 do 

polky novembra 2023.  

 

Bod č.12 

Informácie gestorov RK, KM, KV SZV 

Mutafov z KV SZV ozrejmil, že bude preposlaný plán a forma školenia pre trénerov 1,2 a 3 stupňa. 

Všeobecné odborné vzdelanie má v gescii FTVŠ a na základe toho bude SZV organizovať školenie 

špeciálnej časti. SZV je gestorom trénerskej kvalifikácie špeciálnej časti, ale upozornil že školenie a 

skúšky sú v gescii FTVŠ, ktorá vydáva aj dekrét o absolvovaní štúdia.  

KM SZV eviduje veľký ohlas na letnú školu vzpierania. Nastal záujem aj o tvz. nevybraných 

športovcov. Plán je rozšíriť letnú školu o ďalších pretekárov na vlastné náklady, ak bude podobný 

záujem, ako v tomto roku. p.Kružel. 

 

Uznesenie 4/12, HL 6/0/0 

VV SZV Berie na vedomie Informácie gestorov RK, KM, KV SZV  

 

Bod č.13 

List pre VV SZV od reprezentantky SR s. Natálie Hušťavovej 

Natália Hušťavová bola prizvaná k tomuto bodu, aby ozrejmila list, ktorý zaslala zástupcovi 

športovcov, v ktorom písala výhrady voči reprezentačnému trénerovi žien. Obaja predostreli svoje 

námietky na MS a jeho prípravu, ktoré členovia VV pripomienkovali. Záverom bolo konštatovanie 

reprezentačného trénera žien, so súhlasom VV, že odteraz sa budú všetci, vrátané reprezentačného 

trénera, riadiť striktnými podmienkami, ktoré stanovila na zasadnutí RK a tým pádom sa nebude 

vytvárať možnosť na ďalšie nedorozumenia. 

 

 

Uznesenie 4/13 HL 6/0/0 

VV SZV berie na vedomie Informácie STK SZV 

 

Bod č.14 

Rôzne 

P Kružel navrhol zvýšenie podpory klubov, ktoré organizujú Majstrovstvá SR. Predseda SZV 

prisľúbil zvýšenie podpory pri tejto položku už pri tvorbe rozpočtu SZV na rok 2024. 

Gribanin sa dopytoval predsedu na LOGO SZV, ktoré je umiestnené v novej knižnej publikácii p. 

Lukáča, kto dal na to súhlas. Predseda uviedol, že on bez súhlasu VV SZV. Nevidí v tom nič zlé, ak 

sa podporí LOGOM, nie finančne publikácia člena SZV a berie na zodpovednosť, ak knižná 

publikácia nebude mať požadovanú úroveň, nakoľko ju ešte nečítal, tak ako členovia VV SZV, v čom 

sám vidí nedostatok tak, ako mu ju vyčíta časť VV. Uviedol, že jeho zámer je publikáciu zakúpiť pre 

členov SZV z projektu Phoenix na podporu mládeže, aby pomohla trénerom k im zručnostiam 

a v konečnom dôsledku mládeži. P. Gribanim mu uviedol, že projekt Phoenix je primárne určený na 

podporu mládeže, jednotlivca a nie je vhodné zakúpiť takúto publikáciu na kluby, lebo to nemá 

s mládežou nič spoločné. Vyjadril sa, že je ochotný podporiť nákup jednej knihy z prostriedkov SZV 

pre každý klub, ktorý o to prejaví záujem, ale z iného zdroja rozpočtu SZV a následne nech sa 

členovia vyjadria, či daná kniha má požadovanú úroveň. Zároveň zdôraznil, že predseda nemá právo 



 

bez súhlasu VV dať samostatný súhlas na umiestnenie loga SZV na neznámu publikáciu. 

 P Hudec predniesol sťažnosť na člena VV SZV p. Trebichavského. Jednalo sa o nevhodné správanie 

na 2.kole ligy st. žiakov, ktoré sa konali 07.10.2023 v Hurbanove. Písomnú sťažnosť zaslali kluby 

PNM a THU, ktorý bol organizátorom súťaže.  Po diskusii sa členovia VV zhodli, že táto sťažniosť 

bude podstúpená DK SZV. P Ikréni následne vyjadril názor, že nie je prípustné, aby sa niekto z členov 

SZV, nie to ešte člen VV SZV správal nevhodným spôsobom na súťažiach organizovaných SZV. Do 

budúcna sa bude pracovať s doplnením právomocí, napríklad hlavného rozhodcu do súťažného 

poriadku. 

 

Uznesenie 3/14 HL 7/0/0 

a) VV SZV berie na vedomie bod rôzne. 

b) VV SZV berie na vedomie sťažnosť na člena VV SZV ktorú postúpi na prešetrenie DK 

SZV. 

 

 

 

 

Zapísal: 

Vladimír Hudec 

Podpredseda SZV 

 

 

Overil:                                                                                                                                                                 

Ing. Štefan Gribanin 

Člen VV SZV  

 

 

Ján Trebichavský 

Člen VV SZV      

 

Súhlasím zo zápisom. Okrem bodu 3, Uznesenie 3/15. Ten nepokladám za splnený. Kontrolór SZV 

pán M.B. mi doteraz nedoručil písomné znenie otázky akú dal HK športu. A taktiež mi nedoručil 

písomnú odpoveď HK športu.              

 

 

 

                                                                                                                                                                                            

 Ing. Tomáš Chovanec  

          predseda SZV  

 


